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ZÁPIS 
 

z jednání Komise pro výchovu a vzdělávání č. 8/2016 

které se uskutečnilo, ve středu 20. 1. 2016 od 16:30 hodin  

v Multifunkčním centru města Heřmanův Městec.  
 

 
Přítomni: Mgr. Jitka Kunešová, Mgr. Stanislav Mráz, Ing. Jana Navrátilová, Jana Plavcová, 

Mgr. Marek Výborný 

Hosté: Otakar Volejník – místostarosta města (do 16:50) 

 

 

  

1. Vystoupení místostarosty města O. Volejníka 

Jednání komise se uskutečnilo na základě stanoveného termínu z jednání komise 30. 11. 

2015 a to v situaci, kdy předsedkyně komise Mgr. Pleskotová rezignovala k 1. 1. 2016 na 

členství v komisi. Místostarosta města informoval členy komise, že RM vyčká na návrhy 

na doplnění členů komise a po jejich jmenování vybere a jmenuje z členů komise 

předsedu. Termín nebyl z jeho strany upřesněn. Do této doby požádal vedením jednání 

komise člena komise Marka Výborného.  

2. Návrh nových členů komise 

Jako nový člen Komise pro výchovu a vzdělávání byl navržen Ing. Navrátilovou učitel 

ZUŠ v Heřmanově Městci pan Pavel Starý (s navrženým projednáno – s návrhem 

souhlasí). 

Úkol: Předat návrh RM 

Kdo: M. Výborný 

Termín: Ihned 

3. Informace z jednání zástupců komisí s RM 

M. Výborný informoval členy komise o jednání zástupců komisí s RM. Starosta města 

vyjádřil poděkování za práci všem aktivním členům komisí. Opakující se připomínkou 

bylo zlepšení komunikace a spolupráce komisí s RM a mezi sebou navzájem. Tuto 

záležitost včetně způsobu předávání návrhů vedení města upřesní na svém nejbližším 

jednání RM. Bylo sděleno, že RM bude podobná setkání zástupců komisí organizovat 

vždy 2x během roku, zároveň budou zveřejňovány zápisy z jednání komisí na webových 

stránkách města (cesta: „Radnice“ → „Samospráva města“ → „Rada města“ → 

„Podřízené organizační složky“ → „Komise“). Prozatím jsou zveřejněny pouze u komise 

kulturní. MěÚ zajistí přístup i pro ostatní komise. Důležitá je i doposud slabá 

informovanost veřejnosti o činnosti komisí (např. v Leknínu). 
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4. Aktuální situace ZŠP a ZŠS Heřmanův Městec 

Krátce byla diskutována současná situace ZŠP a ZŠS Heřmanův Městec v souvislosti 

s novelou školského zákona a problematikou tzv. „společného vzdělávání“. Byly 

naznačeny možné kroky ze strany zřizovatele v souvislosti se zněním § 16, odst. 9 

školského zákona. Komise jednoznačně podporuje zachování tohoto školského subjektu 

v našem městě a veškeré kroky, které k tomuto povedou ze strany zřizovatele a vedení 

školy při zachování platné legislativy. Komise se dohodla na pozvání ředitelky Mgr. Niny 

Pilné na jednání komise dne 10. 3. 2016. Předmětem jednání by mělo být upřesnění 

aktuální podoby ZŠP a ZŠS, počtu žáků, předpoklady směrem k rozhodnutí zákonných 

zástupců o přestupu žáků, aktuální řešení (transformace) ZŠP směrem k naplnění 

platného znění školského zákona, finanční dopady těchto změn a nutné kroky či 

rozhodnutí ze strany zřizovatele.  

Úkol: Zajistit pozvání Mgr. Pilné na jednání komise 

Kdo: M. Výborný 

Termín: Ihned 

5. Jednání v záležitosti vyhodnocení žádostí o dotace z rozpočtu města 

Z RM schválených Zásad pro poskytování dotací z rozpočtu Města Heřmanův Městec 

vyplývá v čl. 3, odst. 3 pověření pro komisi navrhnout RM rozdělení dotací v programech 

„Podpora volného času dětí a mládeže“ a „Podpora spolkové a komunitní činnosti“. M. 

Výborný připomněl aktuální termíny a potřeby včasného návrhu ze strany komise 

směrem k RM, aby jednotliví žadatelé mohli s dotačními prostředky nakládat v rámci své 

celoroční činnosti. V rozpočtu města jsou vyčleněny tyto finanční prostředky:  

 „Program podpora volného času dětí a mládeže“ – 180.000,- Kč 

 „Program podpora spolkové a komunitní činnosti“ – 150.000,- Kč 

Vzhledem k výše uvedenému byl komisí odsouhlasen tento postup: 

 Komise požádá odpovědného pracovníka sekretariátu MěÚ o zaslání žádostí 

z uvedených programů elektronicky M. Výbornému nejpozději do 12. 2. 2016. 

Komise předpokládá, že MěÚ provede posouzení (případně doplnění žadateli) 

žádostí po formální stránce a zároveň i správné zařazení do jednotlivých 

dotačních programů. 

 Komise současně požádá pracovníka sekretariátu MěÚ o zaslání stručného 

přehledu vypořádání dotačních prostředků u žadatelů, kteří je obdrželi v roce 

2015 (ve smyslu stručné charakteristiky využití dotace, finančního vypořádání 

apod.) – např. v kopii zhodnocení využití přidělené dotace.  

 M. Výborný neprodleně rozešle žádosti členům komise. 
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 Členové komise žádosti prostudují a připraví si návrh rozdělení disponibilních 

finančních prostředků dle schváleného rozpočtu města a v souladu s Pravidly pro 

poskytování dotací pro rok 2016 (příloha tohoto zápisu). 

 Na jednání komise 18. 2. 2016 odsouhlasí společný návrh na rozdělení dotací pro 

RM. 

Úkol: Informovat vedení města a požádat součinnost pracovníky MěÚ 

Kdo: M. Výborný 

Termín: Ihned 

6. Různé 

 V záležitosti možnosti zřízení nízkoprahového centra pro mládež bylo dohodnuto, 

že M. Výborný informuje vedení města o doporučení komise z 30. 11. 2015 i se 

stanoviskem Mgr. Vackové, ředitelky DDM. Dále již je na rozhodnutí města zda 

toto centrum zřídí a zda vyčlení potřebné finanční prostředky a v jakém termínu. 

V této záležitosti musí dále jednat zřizovatel s vedením DDM.  

 J. Plavcová připomněla podnět k řešení dopravní situace u horního vstupu do MŠ 

Jonášova z Barákovy ul. – potřeba zřízení přechodu pro chodce – M. Výborný 

zjistí aktuální možnosti (jedná se o krajskou komunikaci III. tř.) s p. Jožákem 

z odboru investic a majetku MěÚ. 

Úkol: Informovat vedení města a předat podnět pracovníkům MěÚ 

Kdo: M. Výborný 

Termín: Ihned 

7. Termíny jednání komise 

Termíny byly stanoveny s ohledem na program takto: 

 čtvrtek 18. 2. od 18:30 v MFC – posouzení žádostí o dotace 

 čtvrtek 10. 3. od  17:00 v MFC  

8. Jednání komise bylo ukončeno v 17:40 hod. 

 

Zapsal: Mgr. Marek Výborný, člen komise 

21. ledna 2016 
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